
ZAPISNIK 

 

Sa sjednice 7/17 Izvršnog odbora održane 29. kolovoza 2017. god. u prostorijama HKS-a, Trg 

Krešimira Ćosića 11, Zagreb. Sjednica je započela u 17.00 sati. 

PRISUTNI: predsjednik gosp. Ognjen Preost mr., glavni tajnik gosp. Željko Gagro mr., članovi: gđa. 

Dinka Kovačević, gosp. Branko Kovačić, gosp. Ivan Canjuga, gosp. Mladen Brezić, gosp. Milan Horvat, 

gosp. Domagoj Kindl i gosp. Boško Milivojevć.  

Gosp. Domagoj Katić i gosp. Josip Madirazza ispričali su se sa sjednice. 

Gosp. Preost pozdravio je prisutne i predložio slijedeći: 

      DNEVNI RED 
 

1. Usvajanje zapisnika s prošle sjednice 
2. Analiza nastupa reprezentacije daljinskog jahanja na SP u Belgiji – izlaže gđa. Kovačević 
3. Analiza stanja i problematike vezane uz funkcioniranje HKS-a – izlaže gosp. Preost 
4. Prijedlog zakonskog rješenja jahačke dozvole – izlaže gosp. Gagro 
5. Usklađivanje plaćanja licenci temeljem zahtjeva članica – izlaže gosp. Preost 
6. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

AD 1 

Zapisnik s prošle sjednice jednoglasno je usvojen. 

 

AD 2 

Gđa. Kovačević obavijestila je prisutne da su na Svjetskom prvenstvu u daljinskom jahanju održanom 

u Belgiji (Brussels) 17.08.2017.god. sudjelovala dva jahača, Iva Lipovac i Bojan Lipovac s grlima Thor i 

Azra. 

Davor Lipovac diskvalificiran je zbog šepanja kobile a Iva Lipovac nije prošla zbog nedozvoljenog pulsa 

konja.  

Gosp. Lipovac podnijet će financijski izvještaj. 

Gosp. Preost također je spomenuo sudjelovanje juniora i kadeta na EP u preponskom jahanju u 

Slovačkoj te rekao kako su sve tri jahačice uspješno završile parkure. 

 

 



AD 3 

Gosp. Preost obavijestio je članove IO-a da je račun HKS-a nakon puno aktivnosti i borbe odblokiran 

te je sklopljena nagodba s tužiteljima na iznos od 160.000,00 kn koji se mora isplatiti u tri dogovorene 

rate. Napomenuo je kako ta sredsva mora osigurati jer u suprotnome, ukoliko se na vrijeme ne plati 

prva rata, savez ponovo ide u blokadu i to na cjelokupan dug oko 1 mil kuna. 

Gosp. Preost rekao je da ne postoje više nikakvi sporovi. 

 

AD 4 

Jedan od glavnih ciljeva u skoroj budućnosti je zakonsko reguliranje jahačkih dozvola. Gosp. Gagro 

predlaže da se donese zakon kako regulirati jahanje a da glavni nositelj projekta bude HKS. Navedeno 

bi trebalo regulirati s MUP-om. 

Svi pristuni suglasni su da HKS krene s prijedlogom realizacije projekta. 

Gosp. Preost zamolio je gđu. Kovačević da sagleda pravne mogućnosti i zajedno s gosp. Gagrom 

pripremi inicijalni prijedlog. 

 

AD 5 

Gosp. Preost rekao je da postoji niz upita vezanih za plaćanje natjecateljskih licenci po disciplinama. 

Članovi se žale na velike troškove zbog plaćanja svake discipline posebno. Prema važećem Statutu 

HKS-a IO je ovlašten za donošenje cjenika te se predlaže izmjena da se plaća jedna licenca za sve 

discipline. 

IO jednoglasno je prihvatio prijedlog. 

Nakon što su iscrpljene sve točke dnevnog reda predsjednik je zahvalio članovima IO-a te ih 

obavijestio da će iduća sjednica biti za mjesec dana. 

 

Sjednica je završila u 17.30 sati. 

 


